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Geachte heer, mevrouw, 

In de raadscommissie van 6 december 2012 waarin de brief aan de raad over 
het onderzoek van het Mulier Instituut werd besproken zijn een drietal vragen 
gesteld. Het betrof de volgende vragen: 

1. Wat zijn de financiele consequenties als er op de vier grote 
sportparken een vaste beheerder komt? 

2. In hoeverre kunnen gehandicapte sporters gebruik maken van de 
gemeentelijke sportaccommodaties? 

3. In hoeverre kuimen nu en in de toekomst Stadjers online 
sportaccommodaties reserveren? 

Hieronder beantwoorden wij deze vragen pvmtsgewijs. 

(ad.l)Beheerders 
Als we de vier grote sportparken van een beheerder willen voorzien betekent 
dit dat we 4 maal 1,2 fte. moeten inzetten (de factor 1,2 is nodig, aangezien 
we meer dan 8 uur open zijn). Dat is 4,8 fte. Daarvan is 2 fte. reeds 
aanwezig. Dat betekent dus een noodzakelijke uitbreiding met 2,8 fte. a 
€60.000,-. Totaal is dan € 168.000,- extra nodig voor een beheerder op de 
volgende vier sportparken: 

Esserberg 
Corpus den Hoom 
Kardinge 
Vinkhuizen. 

Overigens komen hier nog kosten bij voor het realiseren van een werkplek. 

Per park zou een beheerder dus € 42.000,- extra kosten met zich meebrengen. 
Vanaf 1 januari 2012 werken we met beheerteams en hebben geen vaste 
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beheerder meer op onze sportparken. Sinds die tijd hebben we geen signalen 
gekregen dat het vandalisme is toegenomen. Het aantal klachten over het 
beheer is niet toegenomen. (Tijdens een afstudeeronderzoek medio 2012 is 
voor het beheer een score 6,8 afgegeven door de gebruikers van de 
sportparken.) Het is moeilijk vast te stellen in hoeverre het aanstellen van een 
vaste beheerder tot minder schade leidt. 

Bovenstaande berekening is gebaseerd op het niveau dat we nu leveren. Als 
de beheerder bijvoorbeeld taken op zich dient te nemen, zoals het financieel 
beheer van de parkexploitatiekosten van de verenigingen en het organiseren 
en coordineren van overleg tussen de verenigingen, dan vraagt dat een hoger 
opleidings- en ervaringsniveau. De personeelskosten lopen dan uiteraard op. 

(ad.2) Toegankelijkheid sportaccommodaties voor gehandicapte sporters 
Naar aanleiding van een onderzoek naar de toegankelijkheid van 
sportaccommodaties zijn in 2010 de sportacconmiodaties aangepast zodat de 
toegankelijkheid voor mensen met een lichamelijke handicap is vergroot. Dit 
heeft in goed overleg met de Gehandicaptenraad plaats gevonden. Momenteel 
zijn de zwembaden, sporthallen en sportparken in de gemeente Groningen 
100% toegankelijk voor mensen met een lichamelijke handicap en de 
gymlokalen voor een derde deel. 

In de meeste sportaccommodaties kan door mensen met een lichamelijke 
handicap vervolgens ook worden gesport. Dit is uiteraard wel afhankelijk van 
de lichamelijke beperking. De stand van zaken is als volgt: 

• Alle zwembaden zijn geschikt voor gehandicaptensport. De 
zwembaden zijn voorzien van invalidentoiletten en -douches en een 
zwembadlift. 

• Alle sporthallen zijn geschikt voor gehandicaptensport en het grootste 
deel is voorzien van invalidentoiletten en -douches. Alleen in sporthal 
de Wijert is geen douchemogelijkheid voor mensen in een rolstoel. 
Sporthal de Brug is specifiek ingericht voor gehandicaptensport. 

• Een derde van de gymlokalen is geschikt voor gehandicaptensport. 
• Alle sportparken zijn geschikt voor gehandicaptensport. De op de 

eerste verdieping gelegen kantines op de sportparken De Parrel, Het 
Noorden en Kardinge, zijn voorzien van een lift. 

• De atletiekbaan is geschikt voor gehandicaptensport, maar niet 
toereikend als het gaat om de technische nimimers. We onderzoeken 
de mogelijkheid middelen beschikbaar te krijgen voor het aanpassen 
van de werpkooi en de verspringbak. 
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Inventarisatie 
Om blijvend inzicht te houden in de veiligheid en toegankelijkheid van 
sportaccommodaties voor klanten en personeel en deze te waarborgen, heeft 
de gemeente Groningen op 1 juli 2012 opdracht gegeven voor de uitvoering 
van risico-inventarisatie en -evaluaties (RI&E's). Deze geven een volledig 
beeld van de voorzieningen bij sportaccommodaties ten behoeve van mensen 
met een lichamelijke handicap. De RI&E's worden dit jaar afgerond en zijn 
dan beschikbaar en ter inzage. 

(ad.3) Online reserveren van sportaccommodaties 
De gemeentelijke sporthallen, gymnastiek lokalen en sportparken worden 
voor 95% gebruikt door scholen en sportverenigingen. Zij huren de 
sportaccommodaties op jaarbasis. De aanvraag voor het gebruik van de 
sportaccommodaties dient tot nu toe schriftelijk te worden ingediend. Met 
ingang van volgend seizoen kimnen de aanvragen via het intemet worden 
ingediend. Het eenmalig gebruik van deze accommodaties komt incidenteel 
voor. Het beperkte gebruik hiervan weegt niet op tegen de kosten voor het 
inrichten van een online reserveringssysteem. De beschikbaarheid van 
sportaccommodaties willen we voor alle stadjers inzichtelijk maken via 
intemet. Hiervoor loopt op dit moment een pilot. Als deze pilot succesvol 
verloopt plaatsen we het overzicht van beschikbare sportaccommodaties met 
ingang van seizoen 2013-2014 op intemet. 

Sportcentnmi Kardinge en onze zwembaden worden ook voor een belangrijk 
deel door sportverenigingen gebmikt, daarvoor geldt het zelfde als hierboven 
beschreven. Het grootste deel van het bezoek zijn echter de 'losse' (niet aan 
een vereniging gebonden) bezoekers. Zij kunnen terecht op de recreatieve 
uren. Wij zijn een project gestart om het mogelijk te maken om cursussen, 
aboimementen en zwemlessen, online te reserveren en te betalen. Voor 
zwemlessen wordt er gewerkt aan een lesmodule waardoor ouders inzicht 
krijgen in de vorderingen van hun kind. 
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Tot zover de beantwoording van de vragen. Wij vertrouwen er op u hiermee 
van voldoende informatie te hebben voorzien. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

de^bî gemeester, 
(Peter) Rehwinkei 

de secretaris, 
drs. M.A. (Maarten) Ruys 
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